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ZAPISNIK  

sa 28. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 19. veljače 2025. godine u 

prostorijama Općine Maruševec sa početkom u 19:00 sati  

  

  

NAZOČNI VIJEĆNICI:   

Damir Šprem – predsjednik Općinskog vijeća Općine Maruševec, Tomica Kelemen, Marko 

Blažunaj, Valentina Štrlek, Miroslav Možanić, Snježana Cerjan, Dragutin Kišić, Marijan Fatiga, 

Jasmina Kundija Gradiček, Mirjana Podbojec, Tihomir Buden, Renato Podbojec, Nada 

Martinčević 

   

OSTALI NAZOČNI:  

Mario Klapša – općinski načelnik, Dragica Korpar – pročelnica, Anica Vincek – viša savjetnica 

za proračun, financije i računovodstvo, Anica Šimunec – direktorica Turističke zajednice 

područja Sjever Zagorja, Spomenka Belcar – voditeljica zapisnika, Antonija Ivančić  

  

UTVRĐIVANJE KVORUMA  

Predsjednik utvrđuje kvorum i konstatira da je prisutno 13 vijećnika te je pravovaljano 

donošenje odluka.  

 

PITANJA I PRIJEDLOZI VIJEĆNIKA  

    

M. Podbojec – mene zanima, zapravo mještane, put na štuke koji su bili nedavno, tj. prošle 

godine sanirani te isti nisu sanirani u potpunosti i većinu puteve je već odnijela voda, isti su u 

lošem stanju, a dolaze proljetni radovi te se ne može na oranice. Zanima me da li je netko obišao 

te puteve pa da se vidi u kakvom su stanju i da li se planira iste sanirati?  

Načelnik – obići ćemo puteve na štuku, nitko nije prijavio da su isti neprohodni te da su u lošem 

stanju. Općina je dobila 2023. godine određena sredstava od Varaždinske županije za sanaciju 

puteva i za iznos dobivenih sredstava putevi su se sanirali, no provjerit ćemo da li ih je potrebno 

urediti 

M. Podbojec – bilo je rečeno da će po tim putevima ići asfalt. 

Načelnik – nije bilo rečeno da će ići asfalt.  

M. Podbojec – mještane Općine Maruševec zanima koje projekte je Općina Maruševec 

prijavila za povlačenje sredstava iz EU fondova pa i iz našeg Ministarstva, dakle o kojim 

projektima se radi i kolika je vrijednost tih projekata u protekle 3,5 godine?   

Načelnik – Općina Maruševec je u protekle tri godine prijavila projekte ukupne vrijednosti 

1.180.000,00 eura. Različitih projekata, svi mogući natječaji na koje se mogla Općina javiti se 

javila, odnosno prijaviti projekte za koje smo imali uvjete.   

M. Podbojec – da li Općina Maruševec planira nešto poduzeti po pitanju dogradnje vrtića u 

sklopu škole s obzirom da manjka mjesta u našim vrtićima? 

Načelnik – nije mi poznato od kud informacija da nema dovoljno mjesta u vrtićima, budući da 

ta informacija ne stoji. Kapaciteti u naša dva privatna vrtića na području Općine Maruševec su 

oko 240 mjesta, to je ujedno i najveći broj mjesta za smještaj djece u vrtićima od svih općina u 

našem okruženju, niti jedna općina nema toliko smještajnih kapaciteta. Što se tiče svih ostalih, 

općine tj. gradovi su prijavljivali projekte na natječaj za dogradnju vrtića s obzirom da su 

njihovi kapaciteti puno manji. To što se misli da u jednom od tih dva vrtića nema više mjesta to 
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je točno i postoji određena lista čekanja koja nije preduga, ali zato u drugom vrtiću ima mjesta 

koliko je djece na listi čekanja, a s obzirom da baš neki žele isključivo taj vrtić, ne žele nikakvi 

drugi, oni će morati jedno kratko vrijeme pričekati, raspolažem informacijom nekoliko mjeseci 

kada predškolci koji su u vrtiću krenu u školu te bi se potom oslobodilo dosta mjesta, čak i za 

sve one koji su na listi čekanja. 

M. Podbojec – znam iz svojeg primjera da se dijete još moralo zapisati, a ono još nije bilo 

rođeno, a to baš nije neko pravilo da bi moralo tako biti. 

Načelnik – mislim da jest pravilo da se dijete još kada nije rođeno treba zapisati za vrtić jer se 

primjerice događa da se neki roditelji čije dijete već ima praktički godinu dana sjete da se trebaju 

zapisati dijete za vrtić. Lista nije preduga, mislim da se radi o dvadesetak djece, ali toliko će se, 

prema zadnjim informacijama, osloboditi početkom rujna.  

M. Podbojec – zadnje moje pitanje se veže za gospodarenjem otpadom biljne vrste, dolazi 

proljeće, ima se puno suhog granja i raslinja, da li postoji u Općini Maruševec akt koji 

dozvoljava da se to granje i raslinje može paliti kod kuće?  

Pročelnica – Odluka o agrotehničkim mjerama regulira način spaljivanja, u kojem periodu je 

to spaljivanje dozvoljeno, ono ne smije biti u blizini kuća i obavezno je prilikom spaljivanja 

potrebno obavijestiti nadležni DVD. Bez prethodne najave i obavijesti nije dozvoljeno nigdje 

spaljivati.   

M. Podbojec – što je sa dojavama o paleži koje su lažne, koje dižu na noge vatrogasne 

postrojbe, čak i javne vatrogasne postrojbe, dižu MUP i dižu inspektore za zaštitu okoliša, kako 

njima dokazati da nije bilo paleži? Primjer prijava je bila 27. siječnja za palež kojega nije bilo 

prošle godine 04. srpnja. Kako objasniti državnom inspektoratu koji se nenajavljeno pojavio i 

tražio uvid u dvorište, u gospodarske objekte da se radi o lažnim dojavama ljudi? Što je sa tim 

ljudima koji šire lažne dojave, tko podmiruje troškove izlaska na teren svih jedinica, a koji su 

izašli na teren bez razloga?  

Pročelnica – rješavanje lažnih prijava nije u nadležnosti Jedinica lokalne samouprave, to je 

stvar koju rješava policija. Općina ne može utjecati na lažne dojave građana. Prilikom lažnih 

dojava na teren izlazi policija, DVD te ukoliko dođe vatrogasni inspektor, na njemu je da 

poduzme sve mjere koje treba poduzeti i prema kome se trebaju poduzeti. 

M. Podbojec – bilo je objavljeno da postoji akt  kojim je dozvoljeno u kontroliranim uvjetima 

spaljivanje otpada. Da li se taj akt može dostaviti Državnom inspektoratu? 

Pročelnica – to je Odluka o agrotehničkim mjerama koju je Općinsko vijeće donijelo 2023. 

godine i koja je javno objavljena na stranicama Općine Maruševec i u Službenom vjesniku 

Varaždinske županije te Državni inspektorat treba postupati po toj Odluci. Odluka je također 

dostavljena i Policijskoj upravi.  

M. Podbojec – postoje zapisnici da nije bilo paleži te me zanima da li se može stati na kraj 

osobi koja daje lažne dojave?  

R. Podbojec – nadležna vatrogasna postrojba je dužna postupati po prijavi, ne može 

preispitivati opravdanost prijave i dužna je izaći van, obično dojava ide preko centra 112 ili 

193, svi pozivi se snimanju i automatski se obavještava nadležna policijska postaja, odnosno 

uprava. Slučaj lažne dojave prelazi u nadležnost policijske uprave ili inspektora i na njima je 

da li će podnijeti kaznenu prijavu za lažnu dojavu. Naravno nastaju troškovi prilikom izlaska 

vatrogasne postrojbe i angažiranja ljudstva. 
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Načelnik – poznati mi je taj slučaj, kao i što je gospodin Podbojec rekao to je privatne prirode, 

rekao bih čak i osobne, znamo svi, pogotovo ljudi iz Maruševca o kojoj i kakvoj se osobi radi i 

od nje se mogu očekivati svakakve stvari. Znam i za druge slučajeve gdje je dotična osoba htjela 

napakostiti i svojim susjedima ali to je do čovjeka to nije do vas. U svakom slučaju, žao mi je 

da je do toga došlo. 

S. Cerjan – koje projekte je Općina financirala vlastitim sredstvima, ne sufinancirala, nego 

financirala? Dakle, projekte bez pomoći ŽUC-a, Varkom-a, Elektre i kolika su sredstva u 

proteklom razdoblju od tri i pol godine utrošena, tj. uložena iz općinskog proračuna.   

Načelnik – hvala na pitanju dostavit ćemo podatke koje ste tražili vezano za projekte.  

S. Cerjan - ne možete mi sada odgovoriti na pitanje? 

Načelnik – ne mogu sada točno reći jer se radi o podosta projekata. 

S. Cerjan – voljela bih da mi se to dostavi što prije, s obzirom da sam primijetila da svaki puta 

kada zatražim nešto od Općine čekam odgovor, ne tražim pristup informacijama, postavljam 

pitanja kao vijećnik Općinskog vijeća. Da bih se mogla pripremiti za sjednicu potrebni su mi 

svi odgovori na moja pitanja, nažalost u našem poslovniku ne postoji rok u kojem bi Jedinice 

lokalne samouprave trebale dati odgovore, ali očekujem da bi ti odgovori mogli biti brži pošto 

imamo dovoljan broj zaposlenih koji bi to mogli odraditi. Kada će se konačno pustiti u rad 

reflektori koji su kupljeni još kada smo bili u kunama za nekih cca. 62.000,00 kuna znači nešto 

malo manje od 10.000,00 eura? Kada sam već prije postavila to pitanje, načelnik je rekao da 

reflektori troše puno struje pa da se ne koriste. Odmah vezano uz to, gdje su ti reflektori, čemu 

oni služe i da li je točno da su kupljeni opet novi reflektori, za koji iznos su isti kupljeni i za 

koje potrebe? 

Načelnik – pustit ćemo uskoro u rad reflektore. Ne znam na koje nove reflektore mislite da su 

kupljeni. Općina je kupila u proteklom razdoblju reflektore za rasvjetljavanje kapelice kod sv. 

Roka u Druškovcu i kupljena su rasvjetna tijela za rasvjetljavanje groblja u Maruševcu. Druge 

reflektore nemamo. 

S. Cerjan – kada su i od koga kupljeni novi reflektori? 

Načelnik – kupljeni su u Zaprešiću u osmom mjesecu i mislim da je bila cijena oko 500,00 

eura. 

S. Cerjan – za potrebe te kapelice? 

Načelnik – za potrebe rasvjete, to je javna rasvjeta.  

S. Cerjan – da li će udruga umirovljenika vratiti u općinski proračun iznos od 900,00 eura koje 

je Općina platila na teret reprezentacije za potrebe njihove skupštine? Da li mogu dobiti na uvid  

izvješća o izvršenju programa udruga s obzirom da je u tijeku ili je možda gotovi program za 

dodjelu sredstava iz proračuna pa me zanima da li su ta izvješća izvršena i pretpostavljam da su 

svi dali izvješća koji su se natjecali. Čisto iz znatiželje da vidim što oni planiraju u svojim 

programima da se spriječe nelogičnosti i greške, tj. da se plaćaju skupštine na teret 

reprezentacije?  

Pročelnica – udruge su dostavile izvješća jer im je rok bio za dostavu 31. siječnja 2025. te 

možete doći na uvid jer izvješća sadrže obrazac izvješća, te se izvješću priloženi računi, izvodi 

te ima puno dokumentacije. 

S. Cerjan – tražim samo izvješća da vidim što su udruge napravile i plan koji su udruge 

planirale da bi napravila ta izvješća.  

Pročelnica – dostavit ćemo kroz neko vrijeme plan i prijavu za svaku udrugu kojih je trideset i 

nešto. Svaka udruga može dostaviti više projekata, znači jedan program i više projekata. 

S. Cerjan – da li  će udruga umirovljenika vratiti iznos od 900,00 eura u proračun? 
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Pročelnica – koliko mi je poznato udruga umirovljenika nije u izvješću dostavila kao 

opravdanje primljenih sredstava troškove održavanja skupštine jer program koji su oni prijavili 

je bio daleko veći od sredstava koja su im odobrena od Općine. Ne znam koliko su prijavili u 

programu i koliko su dobili, isto će vam biti dostavljeno.  

S. Cerjan – oni su prijavili tu skupštinu, a Općina je mimo programa platila održavanje 

skupštine, a oni su isto trebali platiti iz sredstava koja su dobili.  

Pročelnica – nisu prijavili samo skupštinu, prijavili su i troškove prijevoza autobusom te su 

dobili daleko manje sredstava nego su tražili i iznos koji su potrošili iz proračuna su opravdali.   

Načelnik – nismo razmišljali o tome da udruga umirovljenika vraća utrošena sredstva od 900,00 

eura u proračun. 

J. Kundija Gradiček –kako teče priključak na kanalizaciju, rečeno je da se sa naplatom kreće 

od 01. ožujka 2025., u prvom mjesecu poslala sam mail Varkom-u budući da nisam u planu za 

priključenje na kanalizaciju, međutim od istih nisam dobila nikakav odgovor te sam molila da 

se izađe na teren da se utvrdi da nema voda i da se ne može priključiti na kanalizaciju te da se 

to ne prikazuje na računima. Međutim nitko se nije javio, nitko se nije ni pojavio, dakle nema 

odgovora. Da li se ima kakva saznanja da je Varkom nekome tko treba pumpe izašao van i da 

li je to popisivanje za pumpe počelo?  

Načelnik – možemo zatražiti očitovanje od Varkom-a vezano za te priključke na kanalizaciju i 

koliko još imaju kućanstava za obići? 

J. Kundija Gradiček – da li će pumpe financirati Varkom? 

Načelnik – mislim da sam to već objasnio, korisnici usluge odvodnje otpadnih voda su dobili 

na svoje kućne adrese obavijesti od Varkom-a da se mogu spojiti na priključke. U slučaju da se 

korisnici ne mogu gravitacijski spojiti moraju nazvati onoga tko im je to postavio i koji će im 

tu uslugu naplaćivati, dakle Varkom, koji im je poslao obavijest i istoga obavijestiti da se ne 

mogu gravitacijski spojiti. Nakon toga Varkom šalje svoje predstavnike na teren da se utvrdi da 

je tome tako i ukoliko se kućanstvo ne može gravitacijski spojiti stavlja ih na popis za pumpe 

koje će nabaviti Općina.  

J.  Kundija Gradiček – nije mi jasno da Varkom ne može u roku od tri tjedna odgovoriti na  

mail te da se na pozive nitko ne javlja.  

A.Vincek – zahvaljujem se gđa. Jasmini što me nazvala i podsjetila da se Varkom-u pošalje 

mail te sam napisala da nisam uopće u projektu za priključenje na kanalizaciju te mi također 

nitko nije odgovorio.  

R. Podbojec –imam sasvim drugačije i to pozitivno iskustvo, poslao sam mail Varkom-u i drugi 

dan ujutro u 07,30 sati je ekipa bila vani. Pogledali su teren, rekli da postoji mogućnost 

gravitacijskog priključenja, da ne treba pumpa te nemam primjedbi niti zamjerki na ekipu iz 

Varkom-a.  

J. Kundija Gradiček – poslala sam dva maila, na info i na Tamari Leljak i nisam dobila nikakav 

odgovor.  

D. Kišić – Varkom je slao obavijeste ali nisu svi dobili, osobno nisam dobio, a čujem da i većina 

mještana nisu dobili dopis te me zanima koji je rok za priključenje na kanalizaciju, da li je to 

01. ožujka 2025. godine jer se ljudi bune, neki niti ne znaju kada se trebaju priključiti na 

kanalizaciju budući da nemaju pisani trag o tome.   

Načelnik – kada su se stanovnici počeli dolaziti da im se nitko na Varkom-u ne javlja otišao 

sam osobno na Varkom i skrenuo sam im pozornost da se javljaju ljudima na pozive, to je bilo 

u 12. mjesecu. Početkom 12. mjeseca su počele pristizati obavijesti na kućne adrese te smo 

tražili od Varkom-a da zaduže jednu osobu koja će se javljati ljudima na telefon vezano uz 
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nedoumice. Iz Varkom-a mi je rečeno da su obavijesti svima poslane, a zašto nisu neki dobili 

ne znam, moguće je da je do pošte, a i stariji ljudi znaju zagubiti pristigle obavijesti. Objavili 

smo na stranicama Općine Maruševec kada su obavijesti počele dolaziti kućanstvima da se ljudi 

mogu spojiti te sam nekoliko puta komunicirao s medijima da se javi točan postupak što se u 

mora napraviti. U dopisu je bio navedeni rok 01. veljače 2025. godine za priključenje, zbog 

zimskih uvjeta je bilo prolongirano na 01. ožujka 2025. godine, a kako se približavamo 01. 

ožujku trebat će se vidjeti koliko se ljudi uopće priključilo na kanalizaciju, kako ne bi dobivali 

račune.   

Predsjednik – postavio bih pitanje vezano za organizaciju prodaje kokica i vate u školi prilikom 

podjele darova. Od Županije je došla obavijest da o tome nemaju saznanja, škola nije bila 

organizator prijema za djecu i podjele darova te bih volio da načelnik prokomentira kako se 

moglo dogoditi da netko uđe u dvoranu, a da se nema saznanja o tome. Mi smo za to vrijeme 

bili korisnik dvorane te je ubuduće potrebno pripaziti na takve stvari da ne znamo tko je bio u 

dvorani, a mi smo organizatori te je dvorana u tih sat i pol vremena bila pod našim nadzorom.  

Načelnik – i ranijih godina su dolazili prodavati kokice i vatu i nije bilo nikakvih problema, 

nitko ih nije zvao, došli su jer su vidjeli da se organizira podjela darova te su prilikom i drugih 

događanja znali doći u dvoranu i nikome se ništa nije dogodilo.  

Predsjednik – koliko raspolažem informacijom općinama i gradovima koji su dio projekta 

aglomeracije Varaždin dogodio se aneks ugovor za pročistač, druga faza, koji iznosi određenu 

svotu milijuna eura, a gdje smo mi kao Općina Maruševec jedna od potpisnika toga aneksa i te 

preuzimamo određenu obavezu na sebe. Molim informaciju da li se potpisao taj aneks ugovora 

i kolika je ta obaveza te kakva je situacija vezano uz to? 

Načelnik – potpisali smo kao i sve druge jedinice lokalne samouprave taj aneks, dostavit ćemo 

isti svima na mail. 

Predsjednik – molim očitovanje pročelnice da li je za iznos u aneksu ugovora koji je veći od 

500.000,00 eura prije potpisivanja potrebna suglasnost Općinskog vijeća i da li je potpis aneksa 

ugovora pravovaljan bez odluke Općinskog vijeća. Na stranicama Ministarstva regionalnog 

razvoja 17. siječnja 2025. godine je objavljena konačna lista prihvaćenih i neprihvaćenih 

projekata iz 2023. godine te sam vidio da je Općini Maruševec odbijen projekat brzog interneta, 

da li se radi o projektu kojeg trenutno radi Infrastruktura te da li radove koje radi Infrastruktura 

financiramo sami ili imamo sufinanciranje Ministarstava? 

Načelnik -  nismo dobili nikakvu obavijest od Ministarstva regionalnog razvoja po tom pitanju 

Predsjednik – molim da se pošalje scan Ugovora Općine sa Infrastrukturom i njihov ponudbeni 

troškovnik i u kojem odnosu se to financira, Općina Maruševec ili neki drugi izvori 

financiranja?  

S. Cerjan – htjela bih prokomentirati situaciji da kada mi postavljamo pitanja ne možemo dobiti 

odgovor. Meni je nepojmljivo da načelnik ne zna koliki je iznos aneksa ugovora, a isti je 

potpisao i ako mi postavimo pitanje moramo na sjednici dobiti i odgovor, ako ga ne dobijemo, 

potrebno je dati razlog zašto je tome tako. Zašto ovoga trenutka ne možemo saznati koliki je 

bio iznos aneksa i koji je razlog da se ne može dobiti odgovor?  

Načelnik – ne raspolažem trenutno sa tom informacijom, Poslovnik predviđa ukoliko se ne 

može dati informacija Općinskom vijeću da postoji mogućnost da vam se informacija dostavi.  

S. Cerjan – ne možete na sjednicu donijeti taj aneks? 

Načelnik – ada je sjednica vijeća i bavimo se temama s Dnevnog reda 

S. Cerjan – za to vrijeme kada smo se tu pravdali, gđa. Vincek je mogla ići pogledati koji je 

iznos u aneksu ugovora. Ne držite se poslovnika.   
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Predsjednik je za sjednicu predložio slijedeći  

  

  

                                                                DNEVNI RED  

1. Usvajanje zapisnika sa 27. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 23. 

prosinca 2024.g.  

2. Izvješće o radu Turističke zajednice područja Sjever Zagorja 

3. Donošenje Odluke o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak na području 

Općine Maruševec 

4. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o porezima Općine Maruševec 

5. Donošenje Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje političkih stranaka 

i članova izabranih s liste grupe birača zastupljenih u Općinskom vijeću Općine 

Maruševec za 2025. godinu 

6. Donošenje Zaključka o oslobađanju operativnih vatrogasaca Vatrogasne zajednice 

Općine Maruševec od plaćanja komunalne naknade za 2025. godinu 

7. Donošenje Programa demografskih mjera za poticanje rješavanja stambenog pitanja 

mladih obitelji na području Općine Maruševec za 2025. godinu 

8. Donošenje Programa povećanja energetske učinkovitosti obiteljskih kuća na području 

Općine Maruševec 

9. Razmatranje i donošenje Izvješća o stanju zaštite od požara i provedbi Godišnjeg 

provedbenog plana unapređenja zaštite od požara na području Općine Maruševec za 

2024. godinu 

10. Donošenje Godišnjeg provedbenog plana unapređenja zaštite od požara na području 

Općine Maruševec za 2025. godinu 

11. Razmatranje i usvajanje Izvješća o izvršenju Plana djelovanja Općine Maruševec u 

području prirodnih nepogoda za 2024. godinu 

12. Donošenje Odluke o načinu organizacije programa predškole za djecu u godini dana prije 

polaska u osnovnu školu koja nisu polaznici redovitog programa dječjeg vrtića   

 

Općinsko vijeće jednoglasno je prihvatilo predloženi dnevni red.  

 

 

Točka 1.   

 

Usvajanje zapisnika sa 27. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 23. 

prosinca 2024.g. 

  

Predsjednik - ima li netko kakvih primjedbi ili dopuna na zapisnik sa 27. sjednice?  

  

Primjedbi i dopuna nije bilo.  

 

Predsjednik -  daje točku 1. na glasanje  

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi  
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ZAKLJUČAK  

Usvaja se zapisnik sa 27. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 23. 

prosinca 2024. godine.  

  

  

  

Točka  2.  

Izvješće o radu Turističke zajednice područja Sjever Zagorja  

 

 

Predsjednik – pozdravljam direktoricu Turističke zajednice područja Sjever Zagorja Anicu 

Šimunec koja nam se pridružila po drugoj točci dnevnog reda pa ju ujedno molim da nam u 

kratkim crtama predstavi Turističku zajednicu te plan u narednom radu u 2025. godini.   

Direktorica TZP Sjever Zagorja Anica Šimunec – hvala na pozivu i hvala što ste pokazali 

interes da vam malo približim što Turistička planira. Ovdje imam kratko izvješće za 2024. 

godinu, iako vjerujem da ste to dobili već u prosincu, te planove za 2025. godinu. Veći projekti 

u 2024. godini koji se odnose na područje Općine Maruševec su ljuljačke s pogledom, riječ je 

o trendu fotografiranja na pitoresknim lokacijama s ciljem da Turistička podjeli te fotografije 

na društvenim mrežama i da proširi informacije o destinaciji. Izabrali smo dvadeset lokacija na 

području Turističke i tri lokacije na području Općine Maruševec. Osim toga izrađene su 

profesionalne fotografije, video te je isto postavljeno na stranicu, društvene mreže uključujući 

i Youtube. Osim toga, bio je projekt virtualna panorama, riječ je projektu gdje se snimalo 

destinaciju iz zraka i kopna i stvorila se virtualna šetnja, panoramu je moguće ažurirati što ćemo 

učiniti i tijekom ovog razdoblja u 2025. godini da se uključe lokacije koje u početku nisu bile 

uključene ili nisu adekvatno bile zastupljene. Panorama je trajno dostupna na službenim 

mrežama te služi da predstavi destinaciju, da pozove što više gostiju u našu destinaciju te je 

izrađeni i promotivni video. Postavljeni su panoramski teleskopi, postavljeno ih je pet na 

području Turističke, cilj ih je postaviti na neki dobar vidikovac kao jedan novi razlog dolaska 

na destinaciju, u Maruševcu je postavljeni kod etno kuće. Također je tijekom 2024. godine 

izvršeno fotografiranje manifestacije Jura zeleni i proljetni običaji Maruševca, budući da je riječ 

o specifičnom turističkom potencijalu i fotografije će se koristiti za daljnju promociju. Uloženo 

je direktno u infrastrukturu i promociju na području Općine Maruševec 10.247,25 eura. Osim 

toga, Turistička redovito sudjeluje na raznim prezentacijama i sajmovima, bili smo na 

Svjetskom danu turizma koji se obilježavao na Korzu u Varaždinu, na sajmu priroda, lov, 

ribolov, turizam u Areni Varaždin te smo imali smo predstavljanje na sajmu u Mariboru. 

Inventar koji turistička posjeduje je dostupan za posudbu za manifestacije od lokalnog značaja 

i uvijek je tu podrška u vidu promocije. Što se tiče turističkih rezultata 2024. godine su u 

Maruševcu bila 2864 noćenja što je u odnosu na 2023. godinu kada ih je bilo 1427 povećanje 

od 107%, a pogledala sam i rezultate za mjesec i pol 2025. godine i trend se nastavlja, pa smo 

u tom periodu od mjesec i pol imali 134 noćenja, što je u odnosu na prošlogodišnjih 28 noćenja, 

povećanje od 379 %. Trenutno ima šest smještajnih objekata na ovom području i to je ukupno 

smještajni kapacitet od 191 ležaja.  

Što se tiče plana za 2025. godinu, održana je noć muzeja. U sklopu toga su povezane tri etno 

kuće na našem području, etno kuća u Gornjoj Voći, Marčanu i Čalincu. Sve tri etno kuće je 

posjetilo otprilike 400 posjetitelja, a u Maruševcu smo ih imali oko sto. Prijavljeno je na 

službenu platformu noći muzeja, izrađene su brošure koje nisu bile rađene striktno za noć 

muzeja nego za etno kuće tako da se mogu koristiti i za daljnju promociju, izrađeni su i tiskani 
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plakati. Ukupno je bilo potrošeno 386,00 eura. Na dan žena, 08. ožujka, planiramo Sajam 

đurđica u Jurketincu i to će se nadovezati na ono što se u zadnje dvije godine održavalo, odnosno 

razmjena sjemenja, biti će prezentacija OPG-ova i u planu je organizacija tematskog 

predavanja. U planu je podrška Jure zelenog, odnosno proljetnih običaja u Maruševcu budući 

da je riječ o vrlo jedinstvenom događanju i sama atrakcija Jure zelenog je potencijalni mamac 

turista da dođu u destinaciju. Planirani trošak koji je stavljeni u plan rada iznosi 1.000,00 eura. 

Dani dvoraca Sjevera Zagorja je manifestacija koja bi se ove godine održala prvi put, zamišljeno 

je da se u svibnju, tj. svaki vikend tijekom svibnja kod jednog dvorca održava određeno 

događanje. Izabrani je svibanj zato što je kod nas sezona lipanj, srpanj, kolovoz, naši kapaciteti 

su popunjeni dok u predsezoni i posezoni imamo puno manje dolazaka i noćenja. Budući da na 

Sjeveru Zagorja imamo puno dvoraca, imamo tri glavna, Opeku, Klenovnik i Maruševec i puno 

kurija, cilj je ovakvom manifestacijom povećati svijest turista i s vremenom stvoriti svojevrstan 

trend da je Sjever Zagorja destinacija dvoraca. Uključeni će biti dvorci Klenovnik, Čalinec, 

Park Križovljan Grada, Opeka i Maruševec. Taj projekt je prijavljen prema Hrvatskoj turističkoj 

zajednici i on će se provoditi ako prođe na natječaju Hrvatske turističke zajednice. Na području 

Općine Maruševec u Čalincu 10. svibnja provodit će se vođena tura koja uključuje kuriju 

Čalinec, etno kuću, crkvu Sv. Jurja, rodnu kuću Gustava Krkleca, šetnju prema lovačkom domu 

gdje je zamišljen odmor uz piknik i povratak na početnu točku kod kurije. Vođenu turu će voditi 

licencirani vodič, riječ je o tvrtki koju sam kontaktirala, odnosno Luka Jakopčić, njegovi 

angažmani su ušli u top tri turistička angažmana u Hrvatskoj te je 2023. godine dobitnik 

stipendije Uplift akademije. Kod dvorca Maruševca manifestacija bi se održala 30. svibnja ili 

31. svibnja 2025. godine. U studenome sam razgovarala sa vlasnikom dvorca, gospodinom 

Pongratzom i njegovim upraviteljem gospodinom Ederom. Njihova trenutna otvorenost prema 

tome što bi se moglo kod dvorca organizirati, koliko su oni meni to prenijeli je organiziranje 

vjenčanja što to nama nije zanimljivo, drugo je postojeći vinski piknik koji su imali već prošle 

godine. Vinski piknik koji bi se održao u sklopu dana dvorca bi se organizirao uz obogaćenu 

ponudu. Što bi se putem natječaja HTZ-a još dodatno obogatilo i što bi se moglo dodatno tamo 

realizirati je glazbeni nastup i ozvučenje, pokrili bi najam i prijevoz wc-a, organiziralo bi se 

profesionalno fotografiranje i promotivni video, tu su troškovi organizacije i prijevoza 

inventara, pod tim mislim na štandove budući da su pristali na to da bi naši lokalni OPG-ovi 

imali tamo svoju prezentaciju. Što se tiče samog ulaska u dvorac, sugerirala sam im da bi to bio 

najvažniji mamac za turiste i gospodin Pongratz je zainteresirani za tu opciju i razgovarali smo 

da bi možda iz njihovih privatnih arhiva stavili izložbu fotografija na prvom katu. Gospodin 

Eder nije za to da se u dvorac ulazi te mi nije dao i nekakve specifične razloge zašto je tome 

tako jednostavno njemu to nije bila prihvatljiva ideja. Ako prođe taj projekt, ukupna vrijednost 

bi mu bila 12.045,00 eura, taj iznos se odnosi na svih pet dvoraca, od čega HTZ pokriva 85%. 

Na području Maruševca vrijednost događanja bi bila 4.180,00 eura. Imamo još turističku 

putovnicu i to je projekt koji je također prijavljen prema Hrvatskoj turističkoj zajednici, a riječ 

je o pješačkim i biciklističkim rutama koje bi se stavile na turističku kartu. Turistička karta bi 

bila dostupna u tiskanom i digitalnom obliku te je cilj povećanje dolazaka i zadržavanje na 

destinaciji. Osim toga tu je podrška i za ostale manifestacije kroz promociju inventara, 

prezentacije na sajmovima, redovito održavanje postojeće infrastrukture, recimo info ploče koje 

su postavljene nisu bile adekvatno pripremljene za vanjske uvjete pa su pocrnile tako da bi se 

taj problem trebalo riješiti.    

 

 

 



9  

  

 

U raspravi su sudjelovali predsjednik, direktorica TZP Sjever Zagorja Anica Šimunec, vijećnik 

R. Podbojec, vijećnica S. Cerjan.   

  

   

Točka 3.  

Donošenje Odluke o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak na području 

Općine Maruševec 

 

Predsjednik – dajem uvodnu riječ pročelnici. 

Pročelnica – sukladno Izmjenama zakona o porezu na dohodak koje su donijete krajem 2024. 

godine, pred vama je prijedlog Odluke o visini novih poreznih stopa godišnjeg poreza na 

dohodak na području Općine Maruševec kojim se visina poreznih stopa usklađuje sa novim 

odredbama Zakona. Prema ovom prijedlogu Odluke, niža porezna stopa predlaže se u iznosu 

od 20 %, a viša porezna stopa predlaže se u iznosu od 30%. To je smanjenje sa 21 na 20 % i sa 

31 na 30%.  

 

Vijećnica S. Cerjan moli da njezina rasprava uđe u zapisnik. 

 

S. Cerjan – mene zanima, a to sam i pitala kada smo krenuli u donošenje novih poreznih stopa 

prije godinu dana, pa je rečeno da smo uštedjeli oko 80.000,00 eura, koliko smo mi na račun 

dosadašnjih poreznih stopa prihodovali u proračun nakon što je ukinut prirez, a po stopama od 

21 i 31%? 

Načelnik – kada istražimo koliko smo zaradili, uštedjeli dostavit ćemo vam tu informaciju.  

S. Cerjan – od 556 jedinica lokalne samouprave koliko ih je u Republici Hrvatskoj, 44 % 

jedinica je dizala porez na dohodak u proteklih godinu dana, a ostatak je ostao na najnižim i 

najvišim stopama. S obzirom da načelnik ne zna koliko je Općina prihodovala, ne znam na koji 

način raspravljati, ali vidim da se predlaže stopa koja je niža 20% i viša 30%, odnosno opet one 

stope koje su propisane kao takve. Zašto nismo razmišljali o tome, kada smo odlučivali, 

odnosno davali prijedlog kolika će biti niža i kolika će biti viša porezna stopa, koliko smo 

prihodovali u proračun i da li postoji mjesta za ići na nižu stopu od ovih 20 odnosno 30%. 

Naime, cilj i svrha tih poreznih reforma je i podizanje životnog standarda. Kako sam rekla 310 

općina nije uopće diralo porezne stope nakon ukidanja prireza i još su ostale mnoge općine u 

postupku donošenja Odluke koju ćemo mi danas donijeti, pa mi je nelogično da ove stope 

nemaju odgovor zašto su one takve kakve jesu. Zašto npr. za stopu od 20 % nije predloženo 

15% i zašto umjesto 30% nije predloženo 25%? Ali mi naravno o tome ne možemo raspravljati 

zbog toga što ne znamo činjenice koliko je općina prihodovala ukidanjem prireza, a dizanjem 

poreznih stopa u protekloj godini. Tako da ja neću moći glasati za ovakav prijedlog odluke jer 

odluka nije dobro pripremljena, ali u svakom slučaju predlažem da niža porezna stopa bude 

18%, a da viša porezna stopa bude 27%, ako jedan grad Bjelovar može tako funkcionirati 

smatram da može i Općina Maruševec.  

Načelnik – kada već govorimo o tim poreznim stopama, 44% jedinica je diglo porezne stope, 

pretpostavljam da to nisu bile jedinice lokalne samouprave od strane HDZ-a. Dekretom vrha 

HDZ-a, HDZ-ove općine i gradovi nisu smjeli podizati poreze. Prije godinu i pol bio sam na 

jednom kolegiju gradonačelnika i načelnika u Varaždinskoj županiji, tražio od župana da se na 

dnevni red kolegija gradonačelnika i načelnika stavi tema poreza i da se svi nastojimo 



10  

  

dogovoriti na koji način ćemo definirati poreze u svojim jedinicama lokalne samouprave. Bio 

sam za to da se dogovori zajednički stav, na kraju neki su rekli, isto tako iz vladajuće garniture, 

da će oni dizati stope maksimalno, neki su ostali kod toga da će stope ostati iste, dakle to se 

pretvorilo u političko pitanje. Prvi koji je rekao da će dići maksimalno je bio kolega iz 

Ljubešćice da bi na kraju godine ostali na 20% odnosno na 30% kako je rekla stranka. Mi smo 

dizali stope jer nismo znali da će doći opet do usklađenja i političke odluke da sve jedinice 

lokalne samouprave moraju imati jednake porezne stope. Ako netko u ovom Općinskom vijeću 

misli da ću ja imati sve cifre u svojoj glavi, vrijednosti ugovora, koliko su koštali neki računi, 

koliko je Općina projekata prijavila, kolike su njihove vrijednosti, kada smo ih realizirali, koje 

su bile tematike i područja te ako nemam odgovor o određenom pitanju u danom trenutku 

unazad 4 godine, onda mogu odgovoriti da ćemo Vam informaciju dostaviti naknadno, što 

Poslovnik i dopušta. Isto tako ako vas je zanimalo gđa. Cerjan koliko smo prihodovali u ovih 

posljednjih godinu dana mogli ste to tražiti kao materijal za raspravu za tu točku dnevnoga reda, 

naravno to vam nije bilo u interesu, u interesu su vam bile nekakve druge stvari. Ne morate 

raspravljati, zna se koja je intencija vašega prijedloga, stope vraćamo kakve su dugi niz godina 

bile prije donošenja prošlogodišnje Odluke. Ali, ajmo ukinuti sve poreze, ali ne znam kako 

ćemo tada financirati kapitalne projekte, kako ćemo financirati investicije u ceste, društvenu 

infrastrukturu, kako ćemo provoditi socijalne i demografske mjere.  

S. Cerjan – meni je nepojmljivo da ovaj prijedlog odluke nema svoj razvoj na temelju i zbog 

čega su porezne stope došle na 20 odnosno na 30%, ne želim spominjati nikakve stranke, o 

ovome sam raspravljala prije godinu dana kada je išla porezna reforma i kada sam rekla da ću 

dići ruku za porezne stope ali ćemo vidjeti da li nam se to isplati ili da radije damo našim 

mještanima jedan ili dva posto veću plaću jer će im se to osjetiti, nego da se neke sitnice 

skupljaju u proračun. Ono što načelnik govori da on ne može sve znati, ne može znati koji su 

iznosi ugovora koji je potpisao? Ja ću vam reći, to je 490.000,00 eura, gospodine načelniče to 

je jedna cifra od šest brojeva koja se mora znati prilikom potpisivanja aneksa do 500.000,00. 

Isto kao što trebate znati zašto ste predložili porezne stope od 20% odnosno 30%. Kao vijećnik 

imam pravo pitati i dobiti obrazloženje, mada nakon donošenja odluke meni vaše obrazloženje 

više niti ne koristi i ne vidim razloga zašto mislite da je to bila politička odluka, svake godine s 

01. siječnjem idu porezne reforme, svake godine ili se povećava olakšica, odnosno osobni 

odbitak ili se događa nešto kroz te poreze, kao što ćemo sada donositi odluku o porezima na 

nekretnine. Ne vidim zbog čega se vi tako pjenite ako vas ja pitam jedno banalno pitanje, ali ja 

ću vam reći zašto se pjenite, zbog toga što ništa ne znate, dolazite na sjednicu nepripremljeni i 

ne možete mi dati odgovor jer ne znate odgovor. Imate troje, četvero ljudi ovdje iz vašeg 

Jedinstvenog upravnog odjela i nitko od njih ne zna odgovor da je vrijednost ugovora 

500.000,00 eura kojeg ste vi potpisali i koji vam nema pravnu snagu.  

Načelnik – Drago mi je gđo Cerjan da znate koliki je iznos tog ugovora, valjda se samo s tim 

bavite pa se možete fokusirati samo na to, ja imam malo širi obim posla pa drugih stvari i 

projekte na pameti. Što se tiče moje nepripremljenosti ili mojeg neznanja, mislim da ste vi 

zadnja koje može o tome govoriti, s obzirom da znamo kako stojite sa brojkama, odnosno zna 

Porezna uprava od prije par godina. Što se tiče samih poreza i tzv. reforme, mislim da sam o 

tome govorio na nekoj sjednici Općinskog vijeća da se uopće ne može govoriti o nekakvoj 

reformi. Ako će se nešto posebno povećati plaće našim stanovnica zbog jednog postotnog boda 

i da će se zbog toga obogatiti, OK, ali mislim da naši stanovnici, korisnici naših mjera imaju 

puno veće koristi od svih programa, potpora, mjera i svih infrastrukturnih zahvata koji se rade 

u Općini Maruševec. 

D. Kišić – kada se donosila odluka prije godinu dana o poreznim stopama bio sam mišljenja da 

se treba izaći u susret prije svega radnim ljudima koji pune taj proračun. Porezna stavka poreza 
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na dohodak nam je svake godine sve viša i viša, znam da se neće nešto revolucionarno dogoditi, 

ali ipak jedan znak pažnje, zahvalnosti ljudima koji pune taj proračun. Nema smisla politizirati, 

znamo da Petrijanec ima najviše stope, bio sam mišljenja prije godinu dana da se ne dira odluka, 

međutim sada je prilika da se smanji stopa. Slažem se sa gđa. Cerjan da se trebalo analizirati 

financijske segmente, znamo da je to prva i osnovna stavka gdje se puni proračun. Uvjeren sam 

da će većina jedinica lokalne samouprave korigirati stope te da će iste smanjiti. Mišljenja sam 

da smo i po tom pitanju mogli i mi reagirati.  

 

Predsjednik -  daje točku 3. na glasanje  

  

Općinsko vijeće sa 10 glasova za, 1  protiv i  2 suzdržana donosi  

 

ODLUKU 

o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak na području Općine Maruševec 

 
Članak 1. 

Ovom Odlukom utvrđuje se visina poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak za porezne 

obveznike na području Općine Maruševec.  

 

Članak 2. 

Porezne stope iz članka 1. ove Odluke utvrđuju se kako slijedi:  

niža porezna stopa 20%  

viša porezna stopa 30%  

 

Članak 3. 

Stupanjem na snagu ove Odluke prestaje važiti Odluka o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na 

dohodak na području Općine Maruševec („Narodne novine“ broj 148/23 i „Službeni vjesnik 

Varaždinske županije“ broj 107/23).  

 

Članak 4. 

Ova Odluka objavit će se u “Narodnim novinama” i „Službenom vjesniku Varaždinske županije“, 

a stupa na snagu 1. ožujka 2025. godine. 

 

 

Točka 4.  

Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o porezima Općine Maruševec 

 

Predsjednik – dajem uvodnu riječ načelniku. 

Načelnik – pred vama je Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o porezima Općine 

Maruševec, obrazloženje imate u sklopu materijala. 

 

Rasprave nije bilo.  

 

Predsjednik -  daje točku 4. na glasanje  
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Općinsko vijeće jednoglasno donosi   

 

ODLUKU 

o izmjenama i dopunama Odluke o porezima Općine Maruševec 

 

 

Točka 5.  

Donošenje Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje političkih 

stranaka i članova izabranih s liste grupe birača zastupljenih u Općinskom vijeću 

Općine Maruševec za 2025. godinu 

 

Predsjednik – dajem uvodnu riječ pročelnici. 

Pročelnica – Odluka o raspoređivanju sredstava za političke stranke donosi sa na početku svake 

godine za tekuću godinu, ona se nije mijenjala u odnosu na prošlu godinu jer zadnje Izmjene 

zakona o financiranju političkih aktivnosti, referenduma i izborne promidžbe bile su 2019. 

godine. Raspored sredstva je napravljen prema sadašnjem sastavu Općinskog vijeća, Prijedlog 

je pred vama, a nakon izbora se korigira prema postojećem stanju koje će potom biti važeće.  

 

Rasprave nije bilo.  

  

Predsjednik -  daje točku 5. na glasanje  

  

Općinsko vijeće jednoglasno donosi  

  

ODLUKU 

o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje političkih stranaka i članova 

izabranih s liste grupe birača zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Maruševec za 

2025. godinu 

 

 

Točka 6.  

Donošenje Zaključka o oslobađanju operativnih vatrogasaca Vatrogasne zajednice 

Općine Maruševec od plaćanja komunalne naknade za 2025. godinu 

  

Predsjednik – dajem uvodnu riječ načelniku. 

Načelnik – primili ste materijale, kao i svake godine oslobađamo dobrovoljne vatrogasce od 

plaćanja komunalne naknade i to onaj dio koji se odnosi na operativne vatrogasce. Dakle, 

dvadeset operativnih vatrogasaca iz DVD Maruševec i 15 operativnih vatrogasaca iz DVD 

Donje Ladanje.  

 

Rasprave nije bilo.  

  

Predsjednik -  daje točku 6. na glasanje  

  

Općinsko vijeće jednoglasno donosi  
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ZAKLJUČAK 

 

 I  

Obveze plaćanja komunalne naknade u 2025. godini u potpunosti se oslobađa 35 operativnih 

vatrogasca iz Vatrogasne zajednice Općine Maruševec, odnosno nositelji zajedničkog 

domaćinstva u kojem žive operativni vatrogasci, a prema popisu dostavljenom od Vatrogasne 

zajednice Općine Maruševec koji se nalazi u prilogu ovog Zaključka i čini njegov sastavni dio.  

 

II  

Ovlašćuje se Jedinstveni upravni odjel Općine Maruševec da provede oslobođenje iz točke I 

ovog Zaključka u knjigovodstvenim evidencijama Proračuna Općine Maruševec za 2025. 

godinu. 

 

 

Točka 7. 

Donošenje Programa demografskih mjera za poticanje rješavanja stambenog pitanja 

mladih obitelji na području Općine Maruševec za 2025. godinu 

  

Predsjednik – dajem uvodnu riječ pročelnici. 

Pročelnica – Program demografskih mjera za 2025. godinu nastavlja se na Program 

demografskih mjera koji je bio za 2024. godinu, mjere se financiraju u istim iznosima. Mjere 

su i dalje sufinanciranje adaptacije obiteljske kuće, stambenog objekta i sufinanciranje kupnje 

obiteljske kuće ili stana. Za sufinanciranje adaptacije objekta maksimalno prihvatljivi troškovi 

iznose 50% ukupne investicije, odnosno maksimalni iznos je 2.000,00 eura. Za kupnju prve 

nekretnine za mlade obitelji sufinancira se iznos od 50% odnosno maksimalni iznos od 4.000,00 

eura. Uvjeti se nisu mijenjali, isti su kako su bili u 2024. godini. 

 

Rasprave nije bilo.  

  

Predsjednik -  daje točku 7. na glasanje  

  

Općinsko vijeće jednoglasno donosi  

  

PROGRAM 

demografskih mjera za poticanje rješavanja stambenog pitanja mladih obitelji na 

području Općine Maruševec za 2025. godinu 

  

 

Točka 8.  

Donošenje Programa povećanja energetske učinkovitosti obiteljskih kuća na području 

Općine Maruševec 

  

Predsjednik – dajem uvodnu riječ načelniku. 
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Načelnik – kao što je bilo najavljeno prilikom donošenja proračuna, krećemo sa potporom za 

povećanje energetske učinkovitosti obiteljskih kuća, a vezano je za sufinanciranje troškova 

izrade projektne i natječajne dokumentacije fotonaponskih sunčanih modula, nosača, mjerne 

opreme, ostale opreme obračunskog mjernog mjesta, građevinskih radova nužnih za ugradnju 

opreme i gromobranske instalacije elektrane. Općina Maruševec će korisnicima koji ostvare 

potporu sufinancirati troškove projekta u visini od 50% od ukupne vrijednosti prihvatljivih 

troškova, odnosno najviše 2.000,00 eura po korisniku.  

 

U raspravi su sudjelovali vijećnici D. Kišić, načelnik, J. Kundija Gradiček, R. Podbojec, S. 

Cerjan, pročelnica, predsjednik. 

 

Predsjednik -  daje točku 8. na glasanje  

  

Općinsko vijeće jednoglasno  donosi  

 

PROGRAM 

Program povećanja energetske učinkovitosti obiteljskih kuća na području Općine 

Maruševec 

 

 

Točka 9.   

Razmatranje i donošenje Izvješća o stanju zaštite od požara i provedbi Godišnjeg 

provedbenog plana unapređenja zaštite od požara na području Općine Maruševec za 

2024. godinu 

 

Predsjednik – daje uvodnu riječ pročelnici.  

Pročelnica – temeljem čl. 13. st. 8. Zakona o zaštiti od požara predstavnička tijela jedinica 

lokalne i područne (regionalne) samouprave najmanje jednom godišnje moraju razmotriti 

Izvješće o stanju o zaštiti od požara na svom području i o stanju godišnje provedbe plana 

unaprjeđenja zaštite od požara za svoje područje. U izvješću razrađeno je trenutno stanje 

opreme, aktivnosti i mjere koje se provode i u provedbenom planu obrazloženo je sve što je 

planirano i izvršeno u 2024. godini na našem području.  

 

Rasprave nije bilo.  

 

Predsjednik -  daje točku 9. na glasanje  

  

Općinsko vijeće jednoglasno donosi  

  

Izvješće o stanju zaštite od požara i provedbi Godišnjeg provedbenog plana unapređenja 

zaštite od požara na području Općine Maruševec za 2024. godinu 
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Točka 10. 

Donošenje Godišnjeg provedbenog plana unapređenja zaštite od požara na području 

Općine Maruševec za 2025. godinu 

 

Predsjednik – daje uvodnu riječ pročelnici.  

Pročelnica – zakonska obaveza je donošenje Godišnjeg provedbenog plana za 2025. godinu. 

Planirali smo sve mjere koje će se provoditi, a to su tehničke mjere, sustav za provedbu 

vatrogasne djelatnosti, održavanje pripravnosti sustava vatrogastva. 

 

Rasprave nije bilo.  

 

Predsjednik -  daje točku 10. na glasanje  

  

Općinsko vijeće sa jednoglasno donosi  

  

GODIŠNJI PROVEDBENI PLAN  

unapređenja zaštite od požara na području Općine Maruševec za 2025. godinu 

  

 

Točka 11.  

Razmatranje i usvajanje Izvješća o izvršenju Plana djelovanja Općine Maruševec u 

području prirodnih nepogoda za 2024. godinu 

  

Predsjednik – daje uvodnu riječ pročelnici.  

Pročelnica – prema Izvješću o provedbi Plana djelovanja Općine Maruševec u području 

prirodnih nepogoda za 2024. godinu, u 2024. godini nismo imali proglašenu niti jednu 

elementarnu nepogodu i u izvješću je obrazloženo što se provodilo i koje mjere su se 

primjenjivale.  

 

Rasprave nije bilo.  

  

Predsjednik -  daje točku 11. na glasanje  

  

Općinsko vijeće jednoglasno donosi  

 

IZVJEŠĆE 

 o izvršenju Plana djelovanja Općine Maruševec u području prirodnih nepogoda za 

2024. godinu 
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Točka 12.  

Donošenje Odluke o načinu organizacije programa predškole za djecu u godini dana 

prije polaska u osnovnu školu koja nisu polaznici redovitog programa dječjeg vrtića 

 

Predsjednik – daje uvodnu riječ načelniku.  

Načelnik – radi se o Odluci koju moramo donijeti s obzirom na povećanje cijena u dječjem 

vrtiću koji provodi program predškole. Od 2018. godine do sada je cijena po satu iznosila 0,53 

centa za svako dijete. S obzirom da su svi troškovi porasli, morali smo povećati tu stavku u 

ovogodišnjem proračunu, a sada i donijeti Odluku kako bi mogli podmiriti te troškove, a radi 

se o ukupno 5.000,00 eura za predviđenih 250 sati za provedbu programa predškole. 

  

Rasprave nije bilo.  

  

Predsjednik -  daje točku 12. na glasanje  

  

Općinsko vijeće  jednoglasno donosi  

  

ODLUKU  

o načinu organizacije programa predškole za djecu u godini dana prije polaska u 

osnovnu školu koja nisu polaznici redovitog programa dječjeg vrtića 

 

 

Sjednica je završila u 20,36 sati.  

                  

  

 

 

 

 

 

 

VODITELJICA ZAPISNIKA                      PREDSJEDNIK                                                                                                        

OPĆINSKOG VIJEĆA  

  

____________________                                                                             _________________                                 

Spomenka Belcar                                                                                                Damir Šprem    


